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ZAPISNIK 

SA 31. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 23. veljače 2022. (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO  
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 30. sjednice VMO Podmurvice održane 27. siječnja 2022. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
AD – 1  

Odjel gradske uprave i samouprave organizirao je sastanak za vijeća, a vezano za temu malih 
komunalnih akcija i potrebe izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za realizaciju 
komunalnih zahvata na području pojedinog mjesnog odbora. Predsjednica VMO Jadranka Žikić 
upitala je nazočne vijećnike da li su svi dobili materijal, pročitali ga i proučili  kako bi mogli raspravljati 
o toj temi. Potvrdnim odgovorom svih vijećnika, tajnica MO je podrobno i temeljito izvijestila o svim 
promjenama koje nosi novi prijedlog raspodjele sredstava, a nakon toga pokrenula se rasprava te 
potom prešlo na glasanje o Prijedlogu Plana raspodjele sredstava za komunalne prioritete.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo novi Prijedlog Plana raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete.  

 



 
AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
U Ulici Andree Benussi kod kbr. 2 i 6 na nogostupu treba postaviti rampu za invalide.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev TD Rijeka plus.  
 
AD – 2 – 2 
U Dubrovačkoj ulici južno od kbr. 2 stepenice koje vode prema Čandekovoj ulici oštećene su nakon 
obavljanja radova na iskopima i zamjenama strujnih kablova i potrebna je sanacija.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 
 

AD – 2 – 3 
U dječjem parku u Čandekovoj ulici istočno od kbr. 8 netko je posadio pirakante što je vrlo pohvalno 
sa jedne strane i podržavamo takve inicijative građana, ali nažalost ta vrsta sadnice nije pogodna za 
sadnju u dječjim parkovima, jer se radi o bodljikavom grmlju koje je opasno za djecu. Iste se moraju 
ukloniti, a posadit će se druge prihvatljivije sadnice.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Predsjednica VMO izvijestila je vijećnike da je objavljen terenski izvid sa djelatnicima KD Čistoća i 
savjetnicom za zelene površine Komunalnog sustava te je obiđen veliki dio mjesnog odbora. 
Dogovorene su lokacije na kojima je potrebno temeljito ukloniti biljnu vegetaciju, podrezati grane i 
ukloniti neka stabla. Između ostalog ukloniti će se u Vukovarskoj ulici nekoliko stabala starih murva 
koje su oboljele i većim dijelom se deblo osušilo i puno je gljivica. Ona će se ukloniti, rupe ostaviti da 
miruju do jeseni kako bi se očistile od gljivica, a onda će se posaditi nove sadnice murvi koje ne daju 
plodove, pa neće u budućnosti onečišćavati nogostupe. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 3 – 2  
Vijećnik E.L. donirao je dvije sadnice jabuke koju želi da se posade u okolišu novog parka u 
Čandekovoj ulici. Kako površina još nije pripremljena za sadnju, a planirana je u slijedećoj godini o 
sadnicama će brigu preuzeti I.S., a dok se ne budu okončali radovi.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 

Sjednica je završila u 18,40 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                      Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                            
                       Đulijana Desanti                                                                        Jadranka Žikić 
 

 


